
Diemen, 1 maart 2023

Betreft: Schriftelijke vragen kostenstijgingen Jeugdhulp en WMO

Aan het college van burgemeester en wethouders van Diemen (via tussenkomst van de griffie),

Geacht college,

Op 31 januari heeft uw college de jaarlijkse Verantwoording over toegekende subsidies hoger dan € 10.000 
vastgesteld en aan de raad toegezonden. In dit overzicht zijn alle instellingen met de aan hen in 2021 
verleende en vastgestelde subsidies genoemd. In de jaarlijkse begroting staan ook de subsidies tot 1000 Euro 
vermeld.

Ook hebben wij op 31 januari in de Commissie Sociaal een Profiel Jeugdhulpgebruik in Diemen ontvangen, 
waarin de kosten voor de diverse soorten specialistische jeugdhulpverlening geanonimiseerd werden 
weergegeven. Hieruit bleek dat de gemiddelde kosten tussen 2019 en 2021 met 35% zijn gestegen (waarbij de 
kosten van de Enkelvoudige Specialistische Jeugdhulp met 63% en die van de Hoog specialistische Jeugdhulp 
met 30% omhoog zijn gegaan). 

Wij vinden het vreemd dat het ene overzicht niet anoniem en het andere wél anoniem is opgesteld en 
verstrekt. Aangezien het hier om grote -en in de afgelopen jaren fors gestegen- bedragen gaat, de raad telkens 
gevraagd is om meer geld in de begroting beschikbaar te stellen voor jeugdhulp en WMO, en algemeen het 
gevoel bestaat dat gemeenteraden onvoldoende grip hebben op deze ontwikkelingen, zijn wij verder op zoek 
gegaan naar meer informatie.

Uit de informatie die de gemeente zelf heeft verstrekt kunnen we afleiden dat de kosten voor Jeugdzorg in de 
periode 2017-2021 zijn gestegen van 3 miljoen Euro naar 7,9 miljoen Euro. Voor de WMO hebben we geen 
totaalbedragen kunnen vinden. 

Het onderzoekcollectief Follow the Money heeft bij acht gemeenten (w.o. Haarlemmermeer) informatie 
verkregen over alle jeugdzorgaanbieders en de bedragen die zij per jaar van die gemeente ontvingen. Dit lijkt 
ons geen beletsel te zijn om die informatie ook in Diemen te verstrekken.

Een en ander is aanleiding om u de volgende vragen te stellen:

1. Zijn de door ons genoemde bedragen en percentages juist?
2. Waarom heeft u tot nu toe geen overzicht vertrekt van alle zorgaanbieders en door hen ontvangen 

vergoedingen? 
3. Kunt u een overzicht verstrekken van alle instellingen en bedrijven die in de periode 2019-2022 zorg 

aanboden aan Diemense inwoners en de kosten die zij daarvoor per jaar vergoed kregen?

Met dank voor uw beantwoording en met vriendelijke groet,

Namens de gemeenteraadsfractie van de Ouderenpartij Diemen,

Peter Prins

Evert den Heijer


